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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
5. számú nyílt ülés 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
 
Készült: Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. március 24-én 
               megtartott nyilvános testületi üléséről. 
 
N a p i r e n d:  
1./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a szociális ellátások térítési 
díjáról szóló önkormányzati rendelete felülvizsgálatára          2/2025.(III.25.) rendelet 
Előterjesztő: Juhászné Kovács Felícia polgármester 
 
2./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének az avar és kerti hulladék 
nyílttéri égetéséről szóló 10/2022. (XI.30.) önkormányzati rendelete módosítására 
Előterjesztő: Juhászné Kovács Felícia polgármester         3/2025.(III.25.) rendelet 
 
3./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata 2025-2029. évi gazdasági programja elfogadására 
Előterjesztő: Juhászné Kovács Felícia polgármester      19/2025.(III.24.) határozat 
 
4./ Javaslat a Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálatára     20/2025.(III.24.) határozat 
Előterjesztő: Juhászné Kovács Felícia polgármester 
 
5./ Javaslat a Váci Egyházmegye Szamaritánus Szolgálat Intézményfenntartó Központtal mini 
bölcsőde üzemeltetésére megkötött feladatellátási szerződés módosítására 
Előterjesztő: Juhászné Kovács Felícia polgármester      21/2025.(III.24.) határozat 
 
6./ Javaslat a Palotási Általános Iskola intézményi átszervezési javaslat véleményezésére 
Előterjesztő: Juhászné Kovács Felícia polgármester      22/2025.(III.24.) határozat 
 
7./ Javaslat civil szervezetek 2024. évi támogatása elszámolása elfogadására 
Előterjesztő: Juhászné Kovács Felícia polgármester     23/2025.(III.24.) határozat 
 
8./ Javaslat civil szervezetek 2025. évi támogatására     24/2025.(III.24.) határozat 
Előterjesztő: Juhászné Kovács Felícia polgármester 
 
9./ Javaslat az önkormányzati tulajdonú 3042 Palotás, Rózsa út 32. szám alatti ingatlan 
pályázati úton történő értékesítésére       25/2025.(III.24.) határozat 
Előterjesztő: Juhászné Kovács Felícia polgármester 
 
10./ Javaslat az Önkormányzati tulajdonú 3042 Palotás, Szabadság út 101. szám alatti szolgálati 
lakás villanyszerelési munkáira érkezett árajánlatok elbírálására     26/2025.(III.24.) határozat 
Előterjesztő: Juhászné Kovács Felícia polgármester 
 
11./ Egyebek 

a.) Fogorvosi feladatellátási szerződés módosítása      27/2025.(III.24.) határozat  
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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
5. számú nyílt ülés 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
 
Készült: Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. március 24-én 
               megtartott nyilvános testületi üléséről 
 
Testületi ülés helye: Községháza 

Palotás, Kossuth út 1. 
 
Jelen vannak:Juhászné Kovács Felícia polgármester, Pavkó Szabolcs alpolgármester, Bagi 
Dániel, Gál István József, Varga Csaba önkormányzati képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
Juhászné Kovács Felícia polgármester megállapítja, hogy a 7 fős testületből 5 fő jelen van, az 
ülés határozatképes, az ülést megnyitja. 
 
A képviselő-testület az ülés napirendjére tett javaslatot elfogadja, így az ülés napirendje a 
következő: 
 
Napirend: 
1./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a szociális ellátások térítési 
díjáról szóló önkormányzati rendelete felülvizsgálatára 
2./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének az avar és kerti hulladék 
nyílttéri égetéséről szóló 10/2022. (XI.30.) önkormányzati rendelete módosítására 
3./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata 2025-2029. évi gazdasági programja elfogadására 
4./ Javaslat a Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálatára 
5./ Javaslat a Váci Egyházmegye Szamaritánus Szolgálat Intézményfenntartó Központtal mini 
bölcsőde üzemeltetésére megkötött feladatellátási szerződés módosítására 
6./ Javaslat a Palotási Általános Iskola intézményi átszervezési javaslat véleményezésére 
7./ Javaslat civil szervezetek 2024. évi támogatása elszámolása elfogadására 
8./ Javaslat civil szervezetek 2025. évi támogatására 
9./ Javaslat az önkormányzati tulajdonú 3042 Palotás, Rózsa út 32. szám alatti ingatlan pályázati 
úton történő értékesítésére 
10./ Javaslat az Önkormányzati tulajdonú 3042 Palotás, Szabadság út 101. szám alatti szolgálati 
lakás villanyszerelési munkáira érkezett árajánlatok elbírálására  
11./ Egyebek 
a.) Fogorvosi feladatellátási szerződés módosítása 
 
Juhászné Kovács Felícia polgármester: A napirendi pontok előtt szeretném bemutatni Végh 
Pálnét, a Pitypang Mini Bölcsőde vezetőjét, akit az előző heti bizottsági ülésen elhangzottak 
alapján hívtam meg a testületi ülésre. Megoldást szeretnénk találni arra, hogyan tudnánk a lehető 
legjobban kihasználni a bölcsőde férőhelykapacitását és reményeink szerint a második csoportot 
is megnyitni. 
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Végh Pálné Pitypang Mini Bölcsőde vezetője: A Váci Egyházmegye fenntartásában működő 
intézményt vezetem jelen pillanatban, a Pitypang Mini Bölcsődét, de előtte a településsel már 
hosszú évek óta kapcsolatunk volt, a Szent Anna Katolikus Családi Bölcsőde Hálózat keretén 
belül működött az Angyal Családi Bölcsőde. 2024. május 31-én nyitottuk meg a bölcsődét, akkor 
úgy indítottunk, hogy akik a családi bölcsődében dolgoztak, illetve oda jártak gyerekek, őket 
átvettük a Mini Bölcsődébe. Amikor március környékén Polgármester Úrral felmértük az 
igényeket, 10 körüli jelentkező volt a bölcsődébe, így azt gondoltuk nyár folyamán meg tudjuk 
nyitni a második csoportot is. Aztán sajnos valami miatt kezdtek elfogyni a jelentkezők, illetve 
az ősz folyamán több gyermek ment át az óvodába, mint gondoltuk és így alakult ki az a helyzet, 
hogy jelenleg egy csoporttal tudunk működni, egy csoportot tudunk stabilan működtetni. Ősszel 
három gyermek fog maradni a jelenlegiek közül, a többiek elmennek óvodába, akkor 5 két év 
feletti gyermeket áll módunkban felvenni a csoportba. Jelen pillanatban három kérelem van 
nálunk és további egy kérelem van folyamatban.  
 
Varga Csaba képviselő: Említette, hogy 10 jelentkező volt, ők miért nem maradtak meg? 
 
Végh Pálné Pitypang Mini Bölcsőde vezetője: Volt két gyermek, akiket végül felvettek 
óvodába, mert ott megüresedett hely. Öt főt folyamatosan a nyár és ősz folyamán felvettünk, egy 
nem palotási gyermeknél fordult elő, hogy azért nem hozták, mert több, mint 2,5 éves volt és a 
saját településén választott intézményt. Volt olyan bujáki gyermek is a nyáron, akit elvittek 
Bujákra, mivel ott is megnyílt a bölcsőde. Volt olyan gyermek is, akit azért nem tudtunk felvenni, 
mert a szülők elveszítették a munkájukat, így nem tudtak munkáltatói igazolást hozni. 
 
Varga Csaba képviselő: Ha most hét gyermek van, továbbá vannak hárman, akik sorban állnak 
és van egy függőben, akkor nem lehetne megosztani két csoportba és megnyitni az utat, esélyt 
adni, annak, aki időközben vissza tudna menni dolgozni. A bizottsági ülésen elhangzott, hogy 
sajnos az elmúlt időszakban nagyon sok gyermek ment el a településről más bölcsődébe, mert 
nem volt lehetősége arra, hogy itt bölcsődei ellátást kapjon. Abszolút megértem, hogy 
figyelemmel kell lenni, azokra a törvényi előírásokra, mely Önöket kötelezi a működés 
szempontjából, viszont nekünk az a feladatunk, hogy a községben élőknek minden ilyen jellegű 
problémáját kezeljük. Közös megoldást kellene arra találnunk, hogy esetlegesen milyen úton-
módon tudjuk megnyitni a második csoportot. 
 
Végh Pálné Pitypang Mini Bölcsőde vezetője: Az a három gyermek szeptemberben fog 
kezdeni, úgy is adták be a kérelmet, úgy tervezik a szülők, hogy anyuka akkor megy vissza 
dolgozni. Olyan kérelem most a bölcsődébe, akit azonnal fel kellene venni, az én tudomásom 
szerint nincs. Többször egyeztettünk már az Önkormányzattal a második csoport nyitásáról, azt 
a fenntartó elmondta, hogy ha hajlandóság van arra, akkor meg tudjuk nyitni a második csoportot, 
de ennek a biztosítékát látnunk kell. Az is felvetődött, hogy jobb lenne, ha tudnánk korcsoport 
szerint egy kis csoportot csinálni és egy nagyobb csoportot. Jelen pillanatban, amire mi 
támogatást kapunk az államtól, abból ki tudjuk gazdálkodni a mini bölcsőde működését a 
jelenlegi személyi és tárgyi feltételekkel. Itt egy nagyon jól felszerelt bölcsőde van, úgy 
kalkulálok, hogy az elkövetkezendő 3-4 évre nem kell semmilyen tárgyi eszközt vásárolni. 
Igyekszünk a szülői hozzájárulást minimalizálni, amennyire csak lehet, sok gyermeknek 
valamilyen törvényi megfelelőség szerint tudunk kedvezményt biztosítani. Végiggondolva a 
kiadásokat, ismerve a szabályozókat, ismerve a tavalyi tényadatokat, ez alapján jeleztük az 
Önkormányzat felé, hogy ezekkel a személyi feltételekkel, továbbra is biztonsággal tudjuk 
vállalni, hogy működtetjük a bölcsődét, egy csoporttal. Annak lehetőségét, hogy mindkét 
csoportot megnyissuk és négy embernek a bérét kell kigazdálkodnom, úgy, hogy nem tudom, 
mennyivel több gyermek lesz, ezt azért át kell beszélnem az Önkormányzattal. Nem zárkózunk 



 4 

el a második csoport megnyitásától, a mi célunk is ez lenne, a fenntartó biztonsággal akkor 
mondja azt, hogy megnyitja a másik csoportot, ha látjuk, hogy kellő számú jelentkező van. 
 
Varga Csaba képviselő: Elfogadom az elhangzottakat, én továbbra is azt látom, hogy van egy 
intézményünk, amely több férőhelyes, van egy pályázati kötelezettségünk, valamint azt látom, 
hogy ha az az álláspont fog maradni, amit olvastam a beadványban, hogy a 2025-ös évben egy 
csoporttal megyünk tovább, akkor teljesen be fog merevedni ez a felvételi rendszer. Ez oda fog 
vezetni, hogy elveszítjük a gyermekeket, mert elviszik más településre őket bölcsődébe.  
 
dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző: Most arról van tudomásunk, hogy a bent lévő kérelmeken 
kívül, még 3-4 érdeklődő szülő is lenne. Éva, abban tudnál-e partner lenni, hogy egy olyan 
beiratkozási napot meghirdetni, amikor itt vagy a bölcsődében, hogy ezen a napon lehetőség 
lenne minden információt biztosítani a szülők részére? 
 
Végh Pálné Pitypang Mini Bölcsőde vezetője: Azt meg tudom tenni, hogy közzé tudok tenni 
tájékoztatót a facebook oldalunkon, továbbá már egyeztettem az óvoda igazgatójával is, hogy az 
óvodai beiratkozásnál is ott tudok lenni, ha valakit nem tudnának az óvodába felvenni, akkor 
lehetőség lenne őt a bölcsődébe felvenni. 
 
Juhászné Kovács Felícia polgármester: A kérelem benyújtásától számítva mennyi az átfutási 
idő, amíg a gyermek a bölcsődét elkezdheti? 
 
Végh Pálné Pitypang Mini Bölcsőde vezetője: Onnantól kezdve, hogy benyújtják a kérelmet, 
maximum 2-3 héten belül tudják kezdeni a bölcsődét, ha minden rendben van. 
 
Varga Csaba képviselő: Úgy gondolom, hogy egy jó kampánnyal, ami itt elhangzott ezt leírni, 
kikommunikálni a lakosság felé, azok a célok, melyek mindenki számára fontosak tudnának 
találkozni és megvalósítható lenne a második csoport indítása. 
 
dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző: Abban is partnerek tudunk lenni, hogy az 1-3 év közötti 
gyermekek szüleinek egy meghívót küldeni, egy alkalmat teremteni, amikor érdeklődhetnek. 
Megfelelő, átfogó tájékoztatást kapnának a lehetőségekről.  
 
Juhászné Kovács Felícia polgármester: Köszönjük a tájékoztatás, ha megtudjuk az időpontot, 
akkor segítünk a lakosság részére történő tájékoztatásról és reméljük, hogy elérjük a célunkat 
ezzel a kezdeményezéssel. 
 
 
I. NAPIREND: 
 

Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a szociális ellátások 
térítési díjáról szóló önkormányzati rendelete felülvizsgálatára 

(rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Juhászné Kovács Felícia polgármester: Pénzügyi bizottsági ülésen megtárgyalásra került, a 
Bizottság a kiküldött előterjesztés alapján elfogadásra javasolta a rendelet-tervezetet. A házi 
segítségnyújtásról volt szó, hogy továbbra is ingyenes maradjon, illetve a szociális étkeztetés 
térítési díja a korábbi 725.-Ft-ról 780.-Ft-ra emelkedik. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
rendelet-tervezet elfogadását. 
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A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül elfogadja a rendelet-
tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

2/2025.(III.25.) önkormányzati rendelete 
 

a szociális ellátások térítési díjáról 
 (rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
II. NAPIREND: 
 
Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének az avar és kerti hulladék 

nyílttéri égetéséről szóló 10/2022. (XI.30.) önkormányzati rendelete módosítására 
(rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Juhászné Kovács Felícia polgármester: Korábbi testületi ülésen felvetődött, hogy kérdőív 
formájában kérdezzük meg a lakosságot, hogy az avar és kerti hulladék égetéséről hogyan 
vélekednek. A három alternatíva közül a visszaérkezett válaszok alapján, 64 szavazó 
szükségtelennek tartja az avar és kerti hulladék égetését, 87 szavazó havi egy alkalommal és 82 
visszajelzés alapján heti egy alkalommal javasolja meghatározni. Ezek alapján a legtöbb 
szavazatot a havi egy alkalom kapta, így a rendelet módosítása eszerint került előkészítésre, 
melynek javaslom az elfogadását. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül elfogadja a rendelet-
tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

3/2025.(III.25.) önkormányzati rendelete 
 

az avar és kerti hulladékok nyílttéri égetéséről szóló 10/2022.(XI.30.) önkormányzati 
rendelete módosításáról 

 (rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
III. NAPIREND: 
 
Javaslat Palotás Község Önkormányzata 2025-2029. évi gazdasági programja elfogadására 

(előterjesztés és határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Juhászné Kovács Felícia polgármester: A pénzügyi bizottság ülésén előterjesztésre került a 
gazdasági program, a felvetődött kérdéseket megtárgyaltuk, a Bizottság elfogadásra javasolja a 
2025-2029. évi gazdasági programot. 
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A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag elfogadja 
a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

19/2025.(III.24.) Képviselő-testületi határozat 
 
 Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Palotás Község Önkormányzata 
 2025-2029. évekre szóló Gazdasági Programját jóváhagyja. 
 
 Felelős: Juhászné Kovács Felícia polgármester 
 Határidő: azonnal 
 
IV. NAPIREND: 
 

Javaslat a Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálatára 
(Helyi Esélyegyenlőségi Program a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Juhászné Kovács Felícia polgármester: A Helyi Esélyegyenlőségi Programmal kapcsolatban a 
szociális bizottság ülésén több észrevétel is volt, mely pontosításra, átdolgozásra került. 
 
Varga Csaba képviselő: Nekem csak annyi észrevételem lenne, hogy a civil szervezetek közül 
a PaThália kimaradt. 
 
dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző: Pótolni fogjuk, azért maradhatott ki, mert ez most a 2022-
ben készült Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálata és 2022-ben még nem működött a 
PaThália. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag elfogadja 
a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

20/2025.(III.24.) Képviselő-testületi határozat 
 
 Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 88/2022.(XII.20.) határozatával 
 elfogadott Helyi Esélyegyenlőségi Programját az egyenlő bánásmódról és az 
 esélyegyenlőség előmozdításáról szóló 2003. évi CXXV. törvényben foglaltaknak 
 megfelelően áttekintette, felülvizsgálta és a mellékelt tartalommal elfogadja. 
 
 Felelős: Juhászné Kovács Felícia polgármester 
 Határidő: azonnal 
 
 
V. NAPIREND: 
 

Javaslat a Váci Egyházmegye Szamaritánus Szolgálat Intézményfenntartó Központtal 
mini bölcsőde üzemeltetésére megkötött feladatellátási szerződés módosítására 

(feladatellátási szerződés-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
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Juhászné Kovács Felícia polgármester: A Pénzügyi, Ügyrendi és Településfejlesztési Bizottság 
tagjai elfogadásra javasolták, miszerint nem igényel a jelenlegi pénzügyi költségvetésük 
kiegészítést az önkormányzat részéről, tehát jelen állás szerint ez az egy csoportra vonatkozik. 
 
Gál István József képviselő: Valóban a Bizottsági ülésen elfogadásra javasoltuk, de most a 
bölcsőde vezetőjétől kaptunk új információkat, mi van akkor, ha megvalósul a második csoport? 
 
dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző: Amikor megnyitottak, akkor is végeztek egy számítást, amit 
megküldtek számunkra, mindig egyeztetnek velünk. Ha indul második csoport, akkor a 
költségvetést átdolgozzák és látni fogjuk, de jelen esetben még nem igényelnek hozzájárulást. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag elfogadja 
a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

21/2025.(III.24.) Képviselő-testületi határozat 
 
 Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Palotás, Kossuth u. 2. szám 
 alatti két csoportos mini bölcsőde működtetésére a Váci Egyházmegye Szamaritánus 
 Szolgálat Intézményfenntartó Központtal kötött feladat-ellátási szerződés módosítását a  
 mellékelt tartalommal elfogadja és felhatalmazza a polgármestert a módosított feladat-
 ellátási szerződés aláírására. 
 
 Felelős: Juhászné Kovács Felícia polgármester 
 Határidő: azonnal 
 
 
VI. NAPIREND: 
 

Javaslat a Palotási Általános Iskola intézményi átszervezési javaslat véleményezésére 
(előterjesztés és határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Juhászné Kovács Felícia polgármester: Ennek a levélnek a tartalma kizárólag az SNI-s 
gyermekek 8 főről 20 főre módosítását tartalmazza, erről szólna ez az átszervezési javaslat. 
 
Gál István József képviselő: Ez egy jó dolog és én attól tartok ez a szám nőni is fog a 
közeljövőben, ha ez a szám nagyon megemelkedik, tudják-e majd kezelni az intézményben.  
 
dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző: Biztos vagyok benne, hogy emelkedni fog a számuk, hiszen 
a palotási és a kisbágyoni telephely óvodában jelen pillanatban 5 SNI-s gyermek van, akik be 
fognak kerülni az iskolában és nőni fog ez a szám. 

 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag elfogadja 
a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
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22/2025.(III.24.) Képviselő-testületi határozat 
 
 Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint véleményező szerv a 
 Salgótarjáni Tankerületi Központ TK/116/00457-1/2025. iktatószámú átszervezési 
 javaslatát, a feladatellátási helyre felvehető maximális tanulólétszám változását, 11.1. a
 feladatellátási helyre felvehető maximális tanulólétszám növelését, a felvehető maximális 
 SNI létszám emelését 8 főről 20 főre támogatja. 
 A véleményezési jogkör a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény (a 
 továbbiakban: Nkt.) 83.§ (3) bekezdésén alapul. 
 
 Felelős: Juhászné Kovács Felícia polgármester 
 Határidő: azonnal 
 
 
VII. NAPIREND: 
 

Javaslat civil szervezetek 2024. évi támogatása elszámolása elfogadására 
(előterjesztés és határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Juhászné Kovács Felícia polgármester: A Palotási Szabadidős Sportegyesület tartalékolta az 
anyagi támogatást az MLSZ tagdíjra, mivel ott júniustól-júniusig van a szezonév, ami nem esek 
egybe a naptári évvel. Mivel mi naptári évben kell, hogy az elszámolásokat bekérjük, így 204.564 
Ft a fel nem használt visszautalandó összeg a Palotási Szabadidős Sportegyesület részéről. A 
többi civil szervezet elszámolása rendben, határidőre megtörtént. 
 
Gál István József képviselő: Mi megkaptuk a támogatást júniusban, melyet tartalékoltunk, az 
egyéb bevételekből finanszíroztuk a működést, most viszont szükség lenne erre az összegre, 
mivel most indul a szezon. 
 
dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző: Mivel a civil szervezet december 31-ig nem használta fel a 
támogatást, ezért keletkezett a visszafizetési kötelezettség, viszont dönthet úgy a képviselő-
testület, a civil szervezetek támogatásánál, hogy ezt a 204.564 Ft-ot többletként odaadja a Palotási 
Szabadidős Sportegyesületnek. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag elfogadja 
a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

23/2025.(III.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata a 2024. évben támogatott civil szervezetek elszámolásait 
elfogadja azzal, hogy a Palotási Szabadidős Sportegyesület a 2024. évi támogatás fel nem 
használt részét, 204.564 Ft összeget visszautal 30 napon belül Palotás Község 
Önkormányzata részére. 
 
Felelős: Juhászné Kovács Felícia polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 



 9 

VIII. NAPIREND: 
 

Javaslat civil szervezetek 2025. évi támogatására 
(előterjesztés és határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Juhászné Kovács Felícia polgármester: A Szociális, Kulturális, Nevelési és Egészségvédelmi 
Bizottság ülésén tárgyalta a civil szervezetek 2025. évi támogatását és a támogatási összeg 
felosztására az alábbi javaslatot tette. 
Palotási Polgárőr Egyesület      200.000 Ft 
Palotási Szabadidős Sportegyesület      600.000 Ft 
Palotás Ifjúságáért Alapítvány     300.000 Ft 
Palotás Ifjúságáért Alapítvány (Őszirózsa Nyugdíjas Klub)  200.000 Ft 
Palotás Ifjúságáért Alapítvány (PaThália)    200.000 Ft 
Továbbá javaslom a Palotási Szabadidős Sportegyesület részére a visszafizetendő 204.564 Ft 
támogatás megállapítását. 
 
Varga Csaba képviselő: A PaThália részéről nagyon szépen köszönöm, ez egy nagylelkű döntés 
volt a Bizottság részéről. Egy dologban szeretnék még segítséget kérni, nagyon megnövekedik a 
díszlet, a jelmez és kellékek nagysága, ehhez szeretnénk a művelődési házban a kelléktárat 
használni. 
 
Juhászné Kovács Felícia polgármester: Természetesen ezt tudjuk biztosítani, már terveztünk 
oda egy polcrendszer kialakítását, ami már folyamatban van. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag elfogadja 
a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

24/2025.(III.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Önkormányzat 2025. évi 
költségvetésében elfogadott 1.500.000 Ft támogatási keretet a benyújtott kérelmek 
alapján az alábbiak szerint osztja fel: 
Palotási Polgárőr Egyesület      200.000 Ft 
Palotási Szabadidős Sportegyesület      600.000 Ft 
Palotás Ifjúságáért Alapítvány     300.000 Ft 
Palotás Ifjúságáért Alapítvány (Őszirózsa Nyugdíjas Klub)  200.000 Ft 
Palotás Ifjúságáért Alapítvány (PaThália)    200.000 Ft 
Továbbá a képviselő-testület a Palotási Szabadidős Sportegyesület által 2024. évben fel 
nem használt 204.564 Ft támogatási összeget, 2025. évben támogatásként megállapítja a 
Palotási Szabadidős Sportegyesület részére. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződések 
megkötésére a 2011. évi CLXXV. törvény 75.§-a szerinti feltétel teljesítésének 
igazolására a támogatott szervezet 2024. évi beszámolója bírósági letétbe helyezéséről és 
a közzétételre történő megküldésről szóló igazolás (feladóvevény) bemutatását követő 15 
napon belül. 

 
Határidő: támogatási szerződés megkötése 30 napon belül 
Felelős: Juhászné Kovács Felícia polgármester, dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző 
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IX. NAPIREND: 
 

Javaslat az önkormányzati tulajdonú 3042 Palotás, Rózsa út 32. szám alatti ingatlan 
pályázati úton történő értékesítésére 

(előterjesztés és határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Juhászné Kovács Felícia polgármester: A pénzügyi bizottság a forgalmi értékbecslés alapján 
megállapított minimum 9 millió forintos áron javasolja a Palotás, Rózsa út 32. szám alatt található 
önkormányzati ingatlan pályázati úton történő értékesítését. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag elfogadja 
a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

25/2025.(III.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzati tulajdonú 
Palotás, Rózsa út 32. (650. hrsz.) szám alatti kivett lakóház, udvar művelési ágú 1795 m2 
területű ingatlant az értékbecslésben szereplő 9.000.000 Ft-os áron értékesítésre 
meghirdeti a melléklet pályázati felhívás alapján. 

 
Felelős: Juhászné Kovács Felícia polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
X. NAPIREND: 
 
Javaslat az önkormányzat tulajdonú 3042 Palotás, Szabadság út 101. szám alatti szolgálati 

lakás villanyszerelési munkáira érkezett árajánlatok elbírálására 
(előterjesztés és határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Juhászné Kovács Felícia polgármester: A Palotás, Szabadság út 101. szám alatti szolgálati 
lakás villanyszerelési munkálataira három árajánlat érkezett: 

- Gajzinger Csaba egyéni vállalkozó (3170 Szécsény, Ferenczy Teréz út 3.) bruttó 
2.106.890 Ft 

- RIKIVILL Kft (3162 Ságújfalu, Kossuth út 64.) bruttó 2.216.438 Ft 
- Mlinárcsek Gyula egyéni vállalkozó (3041 Héhalom, Felszabadulás u. 26.) bruttó 

2.032.750 Ft 
Javaslom a legkedvezőbb ajánlatot adó Mlinárcsek Gyula egyéni vállalkozó árajánlatának 
elfogadását. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag elfogadja 
a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
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26/2025.(III.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata részére az önkormányzati tulajdonú 3042 Palotás, Szabadság 
út 101. szám alatti szolgálati lakás villanyszerelési munkálataira az alábbi árajánlatok 
érkeztek: 
- Gajzinger Csaba egyéni vállalkozó (3170 Szécsény, Ferenczy Teréz út 3.) bruttó 

2.106.890 Ft 
- RIKIVILL Kft (3162 Ságújfalu, Kossuth út 64.) bruttó 2.216.438 Ft 
- Mlinárcsek Gyula egyéni vállalkozó (3041 Héhalom, Felszabadulás u. 26.) bruttó 

2.032.750 Ft 
A Képviselő-testület a beérkezett ajánlatok közül a legalacsonyabb ajánlatot adó. Mlinárcsek 
Gyula egyéni vállalkozó (3041 Héhalom, Felszabadulás u. 26.) ajánlatát fogadja el bruttó  
2.032.750 Ft összeggel. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a vállalkozási szerződés megkötésére. 

 
Felelős: Juhászné Kovács Felícia polgármester 
Határidő: azonnal 

 
A testületi ülésre megérkezik Polonkai Katalin, így a képviselők száma 6 főre módosul. 
 
XI./ Egyebek: 
 
a.) Fogorvosi feladatellátási szerződés módosítása 
 
dr. Horkai-Tóth Gabriella jegyző: A DentoGál Kft-nél dr. Nemes Ágnes fogorvos 
foglalkoztatotti jogviszonyának megszűnésére tekintettel a feladatellátási szerződés módosítása 
szükséges. A szerződés 2. pontjában dr. Gál József Miklós kerül be, mint ellátást végző 
helyettesítést, tartós helyettesítést végző fogorvos. Továbbiakban módosul a rendelési idő is, így 
kedd, szerda és csütörtöki napokon lesz rendelés. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag elfogadja 
a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

27/2025.(III.24.) Képviselő-testületi határozat 
 
 Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a DentoGál Kft.-vel
 fogorvosi alapellátásra kötött feladatellátási szerződés módosítása tárgyában a DentoGál 
 Kft. ügyvezetőjétől, Dr. Gál József Miklóstól érkezett kérelmet és az alábbi döntést  

hozza: 
 Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a DentoGál Kft. (székhely: 2100 
 Gödöllő, Remsey Jenő krt. 11. adószám: 23481916-2-13) ügyvezető igazgatója 
 kérelmére feladatellátási szerződés 2. számú módosítását jóváhagyja. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a feladatellátási szerződés 2. 
számú módosítását aláírja. 
 
Felelős: Juhászné Kovács Felícia polgármester 

 Határidő: azonnal 
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Bejelentések: 
 
Juhászné Kovács Felícia polgármester: A TeSzedd akcióra április 11-re regisztráltunk, az 
iskolával egyeztettünk. Sajnos rengeteg a szemét a külterületeken is, ezért úgy egyeztettünk, hogy 
az iskola tanulói a településen fogják összegyűjteni a szemetet, mi pedig a közmunkásokkal és 
önkéntesekkel a külterületeken fogunk gyűjteni. 
- Óvodai intézménylátogatás tervezett időpontja: április 28. 15.30 
- A Böllérfesztivál időpontja: április 26., el kell döntenünk, hogy részt veszünk-e. 
 
Pavkó Szabolcs alpolgármester: Ha valóban annyi kiadással jár, amit előzetesen beszéltünk, 
akkor nagyon át kell gondolni.  
 
Varga Csaba képviselő: Azért szakértelem is kell oda, aki csinált már ilyet, mi egy más habitusú 
testület vagyunk, mint az előző testületek voltak. Nagyon nagy munka, rengeteg előkészületet is 
igényel. 
 
Polonkai Katalin képviselő: Jelen leszek a Böllérfesztiválon, azonban a Nemzeti Művelődési 
Intézet részéről a pogácsaversenyt szervezzük, a nap egészében nem tudom segíteni az ezzel járó 
munkát. 
 
 
A képviselők részéről további kérdés, bejelentés nem volt, Juhászné Kovács Felícia polgármester 
megköszöni a képviselők részvételét és a testületi ülést bezárja. 
 
 
 

Kmf. 
 
 

Juhászné Kovács Felícia sk    dr. Horkai-Tóth Gabriella sk 
polgármester                       jegyző 


